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� Wpł. 2022 -09- 1 5 
z Zebrania Wiejskiego sołectwa Rokitnica, które odbyło się w · 07 września 2022 r. 

Ilość załączników •••.-,x; ·,:-#-· ....... . 
Podpis ••••••••••••••• :1•��k �: ... � .... . 

1. Zebranie Wiejskie rozpoczęło się o godz. 19:00 jednak z powodu -raku quorum przestihięto 

zebranie na godz. 19:15. 

2. W zebraniu zgodnie z listą obecności uczestniczyło 20 mieszkańców sołectwa. 

3. Zebraniu przewodniczył sołtys wsi. 

4. Na protokolanta wyznaczono: Marcina Hryniewickiego 

5. Przewodniczący zebrania stwierdził, iż zebranie wiejskie jest prawomocne do podejmowania 

uchwał. 

6. Porządek obrad: 

1) Otwarcie Zebrania Wiejskiego przez przewodniczącego zebrania i stwierdzenie quorum. 
2) Wyznaczenie osoby do protokołowania. 
3) Sprawy sołeckie/wnioski. 
4) Omówienie propozycji przedsięwzięć z funduszu sołeckiego na 2020 r. 
5) Dyskusja. 
6) Przeprowadzenie głosowania nad poszczególnymi wnioskami dotyczącymi przyznania 

środków z funduszu sołeckiego, podjęcie uchwały nr 2/22 w sprawie uchwalenia Wniosku 
o przyznanie środków z funduszu sołeckiego. 

7) Zamknięcie obrad. 

Porządek obrad został zatwierdzony ilością głosów: ,,za" 20, ,,przeciw" O, ,,wstrzymujących 

się" O. 

7. Streszczenie przebiegu obrad i dyskusji: 

Ad. 1) Zebranie Wiejskie otworzył sołtys Rokitnicy 07 września 2022 r. o godz. 19:00. Nie 

stwierdzono quorum z uwagi na niewystarczającą liczbę mieszkańców sołectwa (wymagana 

jest obecność 50 mieszkańców sołectwa), przez co przeniesiono Zebranie na drugi termin, czyli 

na 19: 15 tego samego dnia. O 19: 15 sołtys otworzył Zebranie, stwierdził quorum. 

Ad. 2) Sołtys wyznaczył protokolanta - Marcina Hryniewickiego. 

Ad. 3) W Zebraniu Wiejskim uczestniczył wice wójt Gminy, czterech radnych gminnych oraz 

przedstawiciele przedsiębiorstwa Exploatator z prezesem spółki na czele. Osoby te 

przedstawiły program inwestycyjny obejmujący Rokitnicę, a następnie odpowiadały na 

zadawane przez mieszkańców pytania. Przedstawiono też następujące wnioski o: 

- ustanowienie przystanku autobusowego „na żądanie" przy skrzyżowaniu ul. Słonecznej 



. . 

z ul. Sadową. 

- wyznaczenie dodatkowego przejścia dla pieszych przez ul. Bałtycką 

- nadanie drodze dojazdowej do boiska statusu drogi dojazdowej do osiedla przy ul. 

Pogodnej. 

Ad. 4), 5), 6) Sołtys przedstawił propozycje inwestycji, które mogłyby zostać zrealizowane ze 

środków z funduszu sołeckiego na 2023 r. Po dyskusji nad poszczególnymi przedsięwzięciami 

mieszkańcy wnieśli dodatkowe propozycje, co skutkowało dokonaniem korekty listy 

inwestycji. Następnie odbyło się głosowanie nad uchwałą o przyjęciu w/w wniosku. 

Mieszkańcy jednogłośnie podjęli uchwałę (nr 2/22). 

Informacje opisowe dotyczące wniosku o przyznanie środków z funduszu sołeckiego na 2020 

rok. 

Zebraniu Wiejskiemu przedłożono 1 wniosek o przyznanie środków z funduszu sołeckiego na 

2023 rok. 

Wyniki głosowania w sprawie przyjęcia Wniosku o przyznanie środków z funduszu sołeckiego: 

w głosowaniu udział wzięło 15 mieszkańców sołectwa uprawnionych do głosowania 

za przyjęciem Wniosku głosowało 15 mieszkańców. 

Wyniki głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Wniosku o przyznanie 

środków z funduszu sołeckiego: 

w głosowaniu udział wzięło 15 mieszkańców sołectwa uprawnionych do głosowania, 

za przyjęciem uchwały w sprawie uchwalenia Wniosku o przyznanie środków z funduszu 

sołeckiego głosowało 15 mieszkańców, 

przeciw głosowało .............. O ............. , 

wstrzymało się od głosu . .. .... O ............. . 

W wyniku głosowania została podjęta uchwała nr 2/22. 

Protokołował/a: 

Załączniki do protokołu: 
1) lista obecności, 
2) podjęta uchwała 




